



MY FAMILY
CHALLENGE BOOKLET

KidooLand

la petite école anglaise

ALPHABETICAL SCAVENGER HUNT:

A B C D

Each family member finds items around the house that start with a different letter of the alphabet.

ADVANCED - Make a sentence with your word !

Chaque membre de la famille trouve dans la maison des objets qui commencent par une lettre différente de l'alphabet.

AVANCÉ - Faites une phrase avec votre mot !

STORYTELLING RELAY:

**Create a game where each family member adds a sentence to a story. Start with a simple sentence like,
"Once upon a time, there was a mysterious island."**

Pass the story around, with each person adding their own sentence. This encourages creativity and helps with sentence structure and vocabulary.

**Créez un jeu dans lequel chaque membre de la famille ajoute une phrase à une histoire. Commencez par une phrase simple comme,
"Il était une fois une île mystérieuse".**

Faites circuler l'histoire, chaque personne ajoutant sa propre phrase. Ce jeu encourage la créativité et permet d'améliorer la structure des phrases et le vocabulaire.



'GUESS THE WORD' GAME

Similar to charades, but with English words. One family member acts out a word without speaking, and the others guess what it is.

This game can be adapted for different ages by varying the difficulty of the words.

Semblable aux charades, mais avec des mots anglais. Un membre de la famille joue un mot sans parler et les autres devinent de quoi il s'agit. Ce jeu peut être adapté à différents âges en variant la difficulté des mots.



ENGLISH KARAOKE NIGHT

Host a family karaoke night with English songs. This is a fun way to practice pronunciation and learn new words. You can choose songs of varying difficulty depending on the age and proficiency level of the participants. Discuss the meaning of the lyrics after each song to improve comprehension.

Organisez une soirée karaoké en famille avec des chansons en anglais. C'est une façon amusante de pratiquer la prononciation et d'apprendre de nouveaux mots. Vous pouvez choisir des chansons de difficulté variable en fonction de l'âge et du niveau de compétence des participants. Discutez du sens des paroles après chaque chanson pour améliorer la compréhension.



RECIPE TRANSLATION



CHALLENGE

Choose a simple recipe and translate it into basic English. The challenge for the family is to follow the recipe using only the English instructions.

This activity helps in learning kitchen-related vocabulary and imperative sentences.

For added fun, have a cook-off where each family member tries to make the dish following the English recipe.

Choisissez une recette simple et traduisez-la en anglais de base. Le défi pour la famille est de suivre la recette en utilisant uniquement les instructions en anglais.

Cette activité permet d'apprendre le vocabulaire lié à la cuisine et les phrases à l'impératif. Pour plus d'amusement, organisez un concours de cuisine où chaque membre de la famille essaie de préparer le plat en suivant la recette anglaise.

WE HOPE YOU HAD FUN!

FUN

Please do let us know how it went ..

tag us in your photos @kidooland

